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Uitnodiging
Woensdag 20 april, Algemene Leden Vergadering 

Leuvenheims Belang

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor onze Algemene Leden Vergadering op 
woensdag 20 april 2022 in de benedenzaal van het Buurthuis te Leuvenheim. 
Aanvang van de vergadering: 20.00 uur. Vanaf 19.45 uur is de zaal open. 
 

De agenda voor deze avond is als volgt:
1. Opening
2. Mededelingen
3. Ingekomen en verzonden stukken
4. Notulen Algemene Ledenvergadering 2021
5. Secretarieel verslag 2021
6.  Financieel verslag 2021 en begroting 2022
7. Verslag kascommissie
8. Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2022
9. Mededelingen vanuit de Gemeente
10. Mededelingen vanuit S.W.B.
11. Bestuursverkiezing aftredend en herkiesbaar:
 Karin Hafkamp, Jaap Wijgman en Mark Donatz 
  Kandidaten kunnen zich tot 24 uur voor de vergadering aanmelden bij 

het secretariaat 
12.  Rondvraag
13.  Sluiting van de vergadering

Na afloop van de vergadering is er gelegenheid onder het genot van een 
drankje om bij te praten.
Met vriendelijke groeten, namens het bestuur van Leuvenheims Belang,

Ina Boot, secretaris

PS de notulen en het jaarverslag vindt u achterin deze Schans



                      Van de redactie

Een bomvolle Schans deze keer en dat alles vanwege de Algemene Leden 
Vergadering, waarvan u de uitnodiging inmiddels bent tegengekomen op de 
eerste pagina, zodat u ´m vooral niet zult vergeten. Meteen in de agenda zet-
ten dus. Maar ook de nodige activiteiten die weer van de grond komen, nadat 
we zo´n beetje twee jaar in lockdown hebben geleefd, leveren weer de nodige 
verhalen op. We hebben inmiddels mogen genieten van een Open podium, 
een mooie wandeling en een BuurtBIJeenkomst. En ook voor de komende tijd 
staan er weer veel leuke activiteiten op het programma. Zie de agenda!

Nog even terugkomend op de vorige uitgave van de Schans waarin ik u trak-
teerde op een enigszins pikant verhaaltje uit ons carnavalsverleden. Toen de 
kopij eenmaal bij de drukker lag, begon ik me ernstig af te vragen of dit wel 
kon in het huidige #MeToo tijdperk. Het bezorgde me zowaar een slapeloze 
nacht. Maar ik heb gelukkig geen boze berichten ontvangen.
En wederom een excuus. Deze keer aan Vanessa. Haar verhaal had wel een 
heel abrupt einde. Hoe had ik dat nou weer voor elkaar gekregen? Met 
het verbeteren van de correcties, die ik van Manon had doorgekregen, is er 
ergens iets mis gegaan. Ergens een foute beweging gemaakt. De laatste regel 
bevatte dan wel geen belangrijke informatie meer, maar het had gewoon niet 
mogen gebeuren.

En verder kreeg ik een vraag van iemand die vroeg om een foto van de molen 
in Leuvenheim. Daar had ik dus nog nooit van gehoord. Kon de goede man 
dan ook niet helpen, alleen beloven dat ik hier en daar wat rond zou vra-
gen. En inderdaad, er heeft ooit een molen gestaan ergens tegenover het 
Buurthuis. Is er iemand die een foto heeft, of weet waar we die kunnen vin-
den, laat me dat dan maar even weten.

Tot slot feliciteer ik juf Sanne van groep 6-7-8, met de geboorte van 
zoon Job. En kom ik er een beetje laat achter dat ook juf Nathalie 

van groep 4-5 op 1 december een baby heeft gekregen. 
Beide juffen zijn nog met zwangerschapsverlof en worden 
vervangen door twee meesters. Hoe leuk is dat?

Ik zou zeggen, geniet ook deze keer weer van alle ver-
halen, van de lente, al is deze op dit moment (1 april) 
even ver te zoeken en van alle leuke dingen die ons weer 
te wachten staan en die we met zijn allen weer zonder 
coronaregels mogen en kunnen beleven. Heerlijk!
Tot de volgende Schans!

Lies Harleman, emm5@xs4all.nl telefoon: 0575-562522

Vlak voor het ter 

perse gaan van deze 

Schans kunnen we 

twee activiteiten 

toevoegen aan de 

agenda: 14 mei een 

feestelijke thema 

avond en op 2 juli 

voor de  tweede 

maal een 

Open Podium.
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Van de bestuurstafel  

ALV en andere activiteiten
Als u dit leest, bent u de uitnodiging voor de Algemene Leden Vergadering al 
tegengekomen. De bijbehorende stukken vindt u elders in deze Schans. 
We hebben op 15 februari en op 22 maart een bestuursvergadering gehad. 
De beoogde opvolgster van Nicole Regelink heeft bedankt. Dus we gaan weer 
verder op zoek. Mocht u interesse hebben, schroom niet en meldt u aan bij 
onze voorzitter. Op 2 maart hebben we het politieke debat van de dorps-
raad Brummen bezocht en nog ingesproken over de N348, die dus ook door 
Leuvenheim loopt!
Verder gaat LB samen met de Oranjecommissie en het Buurthuis de bierproe-
verij organiseren, die vorig jaar door coronamaatregelen niet door kon gaan. 
Zie Buurthuisnieuws.

Wandeling Leuvenheims Belang, door Karin Hafkamp
Na het loslaten van alle coronamaatregelen, werd het hoog tijd om weer wat 
te organiseren. Op zondag 27 maart om 14.00 uur stond er een groep van 45 
personen bij het Buurthuis klaar voor een gezellige wandeling. Nadat we had-
den gecheckt of we geen deelnemers misten, gingen we onder leiding van 
Jaap Wijgman op pad. Er werd gewandeld op o.a. particulier terrein waar je 
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normaal gesproken niet mag komen. Onderweg werd er af en toe gestopt en 
vertelde Jaap iets over de omgeving. We struinden dwars door de weilanden, 
langs de IJssel, zagen nog een paar reeën wegsprinten en stonden stil bij de 
Gelderse Toren. Met ruim 7 kilometer in de benen kwamen we aan het eind 
van de middag via de dijk weer terug bij het Buurthuis. Natuurlijk werd er hal-
verwege ook nog gepauzeerd op een mooi plekje aan de IJssel en werden we 
door het Buurthuis voorzien van een hapje en drankje. Het was een geslaagde 
middag met een heerlijk zonnetje erbij! Uitzonderlijk……meestal wandelen 
wij in de regen. Graag tot ziens bij een andere activiteit!

Bezoek wijkhouder aan Leuvenheim, door Mark Donatz, voorzitter
Maandag 28 maart jl. heeft onze wijkwethouder Cathy Sjerps een bezoek 
gebracht aan Leuvenheim.
Zij deed dat door samen met mij op de fiets een rondje door Leuvenheim te 
maken. Het bezoek was oorspronkelijk gepland in november, maar door coro-
namaatregelen werd het al 2 x uitgesteld.
Allereerst werd de dijk bezocht met als doel het gezicht op de IJssel en de 
blokkendoos van de Aviko aan de overkant. Maar door de mist zagen we dit 
niet. Daarna het punt bezocht waar vorig jaar een auto in de woning van de 
familie Baarslag reed. Vervolgens een kijkje genomen op de tennisbaan en de 
tocht voortgezet naar de Wildbaan.
Daar stond Casper Altena ons op te wachten om e.e.a. te vertellen over 
Leefgoed de Wildbaan. In het Belevingshuis, waar de dagbesteding zal wor-
den gehouden, dronken we koffie, waarna Casper ons een rondleiding gaf 
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door het grote huis. We hebben met veel ontzag de plannen bekeken. Er is 
nog veel werk te doen en zullen hier de komende tijd zeker nog veel over 
horen. Daarna een bezoek gebracht aan onze school De Rietgors. Directeur 
Bert gaf met veel enthousiasme uitleg over het Jeelo onderwijs. Onze 
wijkwethouder had veel vragen en luisterde met aandacht naar het ver-
haal van meester Bert. We kregen een rondleiding door de school, waarbij 
in groep 3 mijn kleinkinderen Tis en Lev blij verrast waren dat hun opa op 
bezoek kwam. Na afloop van de rondleiding was de reactie van Cathy: “Nooit 
geweten dat er zoveel bij de school hoorde”.
Na het bezoek aan de school hebben we samen nog even een stukje door 
Leuvenheim gefietst, waarna we met een voldaan gevoel afscheid van elkaar 
hebben genomen. En al zal Cathy Sjerps, na het vormen van een nieuwe coa-
litie en een nieuw college, niet meer terugkeren als wethouder, ze blijft wel in 
de Gemeenteraad en zal dit bezoek aan Leuvenheim niet snel vergeten.
Tot zover de mededelingen vanuit het bestuur.

Ina Boot, e-mail:  secretariaat@leuvenheimsbelang.nl 

De volgende Van Schans 

tot Wildbaan
Verschijnt begin juni

Kopij inleveren vóór 20 mei

Redactieadres 

Arnhemsestraat 149

Telefoon: 0575-562522

E-mail: emm5@xs4all.nl

De Agenda
20 april ALV Leuvenheim Belang

23 april Wereldmuziek met Quesada

13 mei Leuvenheimse Bierproeverij

14 mei Thema feestavond met DJ

17 juni Vogelschieten

18 juni School-Oranjefeest

   2 juli Open Podium

Lopen in stevig tempo met spierversterkende oefeningen

www.powerwalkingclub.com Ineke Dekker 06-21961645
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ontwerp
advies
aanleg
onderhoud

Hammelerweg 2 - 6974 BE  Leuvenheim
Tel. 0575 56 47 93 - www.tonvangijnhovenier.nlTel. 06 12 451 286

snoeiwerk

Egbert Wijgman - 06-57198145

info@wijgmanboomentuin.nl

wijgmanboomentuin.nl
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In Memoriam

Jan Lebbink

“Overgave betekent niet altijd dat je te zwak bent om door te gaan. Je kunt 
ook sterk genoeg zijn om los te laten”
Met deze woorden op de rouwkaart hebben Ria en de kinderen afscheid 
genomen van Jan. Hij overleed op 26 februari na een ziekbed van drie maan-
den in zijn eigen vertrouwde omgeving.
Jan Lebbink is op 3 augustus 1954 geboren in Hall. In 1980 trouwde hij met 
Ria en kwamen ze in Leuvenheim te wonen waar Danieke en Bas zijn gebo-
ren.
Jan was een man die graag met zijn handen bezig was. In zijn werkzame 
leven was dat een baan in de autobranche en in zijn vrije tijd was zijn meest 
geliefde plek de schuur waar hij altijd wel iets aan het knutselen was. Naast 
knutselen hield Jan van fietsen en tennis. 
Vijf jaar geleden kreeg Jan de diagnose kanker. Maar met zijn optimistische 
karakter hoefde dat voor Jan niet het einde te betekenen. Hij beleefde goede 
en minder goede tijden. Een hoogtepunt was de geboorte van kleinzoon Luc. 
Vijftien maanden geleden ging Jan met pensioen en maakte hij, samen met 
Ria, nog mooie plannen voor de toekomst. Een camper was al gekocht en 
een paar tripjes al gemaakt. Helaas nam het leven een andere wending. 
Zoals iedere trotse vader, gaf Jan ooit de geboorte van zijn kinderen aan op 
het gemeentehuis, Danieke en Bas kozen er voor om het overlijden van hun 
vader zelf aan te geven op datzelfde gemeentehuis. En zo was de cirkel rond.
Wij wensen Ria, Danieke en Enrico, Bas en Manouk en kleinzoon Luc veel 
sterkte!

LH 
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Eerste Open Podium in Buurthuis groot succes!
door Merijn Smeets

Op zaterdag 26 maart lieten maar liefst vijf regionale arties-
ten van zich horen op de eerste editie van het Open 

Podium. Een open podium is voor artiesten een laag-
drempelige manier om podiumervaring op te doen 

of nieuwe dingen uit te proberen. Iedereen kan 
meedoen, ongeacht ervaring, leeftijd of stijl. Ik 
mocht zelf het spits afbijten met een paar eigen 
liedjes op gitaar en zang. Daarna maakte The 
Future zijn podiumdebuut. De drie jonge rockers 
uit Zutphen en Lochem speelden een swingen-
de mix van oude en nieuwere pop, rock-‘n-roll 

en soul klassiekers. Mariana, een jonge singer-
songwriter uit Arnhem met een prachtige stem, 

speelde maar liefst zeven zelfgeschreven liedjes. 
Vervolgens betrad Harry Leurink uit Laag-Soeren het 

podium. Een ervaren performer en liedjesschrijver die 
voor het eerst optrad in een nieuwe bezetting met zang, 

twee gitaren en contrabas. Het trio Uke22 mocht de avond afslui-
ten met een origineel concept: liedjes van de wereldberoemde band U2, maar 
dan met ukelele in plaats van gitaar. 
Mede door het gebruik van de nodige elek-
tronische effecten wisten ze een vet 
geluid neer te zetten. De sfeer was 
lekker relaxed en het publiek had er 
zin in waardoor de artiesten lekker 
hun ding konden doen. 
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De organisatie, het Buurthuis en de muzikanten kunnen terugkijken op een 
supergezellige geslaagde avond. Namens alle betrokkenen wil ik alle bezoe-
kers bedanken voor hun komst, voor de gezelligheid en voor de gulle bijdra-
gen aan de fooienpot die aan het eind van de avond is verdeeld onder de 
muzikanten. 

Een speciaal bedankje voor De Rietgors voor 
het mogen lenen van de grote geluids-
boxen. Houd het programma van het 
Buurthuis in de gaten voor de 
volgende editie!
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BIJzondere BIJeenkomst 
een bijdrage van Egbert van Gessel

Het gonsde en zoemde in het Buurthuis op zondagmiddag 3 april; het leek 
er wel een bijenkorf. Die middag hield het Bijenlint Leuvenheim haar eerste 
BIJeenkomst, de twee vorige keren werden vanwege coro-
na afgeblazen. Het algemene gevoelen bij zowel 
de vele bezoekers als de organisatoren was dat 
het een heel geslaagde en leuke middag was. 
Zoals het ook in een bijenkorf eraan toe-
gaat, was er heel veel leven en het resultaat 
smaakte zoet. 
Zo’n 200 mensen bezochten de natuur-
markt in het Buurthuis, die voornamelijk in 
het teken stond van de bij. Zoals inmiddels 
algemeen bekend is - en zeker in ons dorp 
- gaat het niet goed met de vele soorten 
bijen en andere insecten in ons land, dus moet 
er veel gebeuren om niet alleen die neergang te 
stoppen, maar ook het besef bij iedereen te laten 
doordringen dat onze voedselvoorziening en de aankleding 

van ons landschap voor een belangrijk deel daarvan afhan-
kelijk zijn. Als het met de bijen goed gaat zal het ook 

met de natuur goed gaan en dat is in het belang 
van alle organismen, inclusief wijzelf. 

Vandaar dat er veel informatie gehaald kon 
worden in het Buurthuis. Er was volop acti-
viteit. Natuurorganisaties presenteerden zich 
en maakten nieuwe leden; er werden plan-
ten verkocht en geruild, er werden vogel-
huisjes en bijenhotels gebouwd, gezonde 

groenten verlokten de bezoekers, er waren 
interessante lezingen over het leven van de 

bijen en de ringslang en hun belang in het eco-
systeem. Er was van alles te zien en te beleven. Alle 

bezoekers kregen ook een tas met bollen voor de tuin 
mee, voorzien van veel informatie wat je op een biologisch 

verantwoorde manier kunt doen in je eigen tuin. 
Het was vooral een heel gezellige en vrolijke BIJeenkomst in het prachtig aan-
geklede Buurthuis. Dat kreeg nog een extra dimensie door de stemmige bij-
drage van het muzikale duo, het enthousiasme van het barpersoneel en de 
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gretige aftrek bij de pizzabakker. Kortom, het 
was zeer geslaagd evenement dat herhaling 
verdient. 
Voor het Bijenlint is het erg belangrijk en bij-
zonder fijn dat heel veel mensen ook heb-
ben aangegeven mee te willen werken om 
een echt werkend bijenlint in ons dorp te 

creëren. Dat is erg belangrijk, want het zal 
nog veel tijd en energie kosten om het bijen- 

en insectenbestand zodanig op peil te brengen 
dat er geen sprake meer is van bedreiging. In ons 

dorp is daar nu een goed begin mee gemaakt, het begin 
van een lint van bloeiende tuinen waar iedereen vrolijk van wordt en zeker de 
bijen, vlinders en vele andere insecten, zo vrolijk als die mooie middag in het 
Buurthuis. 

Het Buurthuis, Oranjecommissie en Leuvenheims Belang 
organiseren gezamenlijk op vrijdag 13 mei 2022

De Leuvenheimse Bierproeverij
Deze proeverij wordt verzorgd door Brouwerij Chamaven uit Zutphen en Hop 
voor Bier uit Empe.
Tijdens deze avond zal er een aantal bieren geproefd worden met een des-
kundige uitleg door een brouwmeester van de brouwerij en een uitleg over 
de hopteelt gegeven door Jeanine & Pieter van Hop voor Bier. 
De avond wordt gehouden in het Buurthuis, aanvang 20.00 uur. 
De kosten bedragen € 15,00 welke betaald kunnen worden op de avond zelf, 
bij voorkeur met PIN. 
U kunt zich opgeven bij de volgende personen: 
Alex Kelderman:  06-82888735, email alexkelderman79@gmail.com 
Bert Hafkamp:      06-83967367, email bert-en-karin@hetnet.nl 
Wim Niessen:       06-54266445, email buurthuisleuvenheim@gmail.com 
Mark Donatz:       06-40370589, email voorzitter@leuvenheimsbelang.nl
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’t Buurthuis; nieuws en agenda

Het gonst van de activiteit in het Leuvenheimse Buurthuis en dat niet alleen 
door de BuurtBIJeenkomst van 3 april. Tijdens de NL-Doet klus & opruim- dag 
van 12 maart, werd er door een club van zo’n 12 mensen het podium opge-
ruimd, de keuken geschilderd en van verlichting voorzien, de bovenverdie-
ping gesopt en de laden uitgemest. Naast stevig aanpakken was het ook een 
moment om nieuwe buren te leren kennen en bij te praten. Dank allen. Ook 
het door Merijn Smeets georganiseerde Open Podium was met 5 afwisselen-
de acts een succes, dus zeker voor herhaling vatbaar. We hopen wederom op 
een goede opkomst op 23 april, wanneer “Quesada” ons zal trakteren op 

Hulp gezocht bij het Buurthuis

Wat zoeken we:    Hulp bij diverse activiteiten rondom het Buurthuis en 

één bestuurslid. 

Welke hulp:   Onderhoud van het gebouw (binnen/buiten);  onder-

houd van het groen; aankleding van de zaal bij eve-

nementen, assisteren bij de bardienst, assisteren bij 

de muntverkoop, helpen met opruimen etc.

Wie zoeken we:  Enthousiaste dorpsgenoten van 16 – 99 jaar die het 

leuk vinden om deel uit te maken van een gemoti-

veerde club vrijwilligers. We staan open voor nieuwe 

ideeën. 

Vergaderen:  Als bestuurslid vergader je 1x per 6 weken. Als vrij-

williger hoef je niet mee te doen aan vergaderingen 

als je dat niet wilt, je moet wel oproepbaar zijn voor 

activiteiten.  

Vergoeding:  Helemaal niets.Maar….  je maakt deel uit van een 

enthousiaste club vrijwilligers die Leuvenheim leven-

dig probeert te houden.  

Het zou mooi zijn als we een pool van vrijwilligers kunnen maken zodat 

de
druk verdeeld kan worden over meerdere mensen. 

Mocht je vragen hebben dan kun je contact opnemen met:

Bert Hafkamp (06-83967367) of Wim Niessen (06- 54266445).
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wereldmuziek, van salsa tot reggae en chansons. De voetjes mogen van de 
vloer, of je komt gewoon lekker luisteren.
Op 13 mei is er dan de langverwachte Bierproeverij en op zaterdagavond 
14 mei een knalfeest met DJ, beide georganiseerd door de samenwerkende 
Leuvenheimse verenigingen. Details zullen circuleren via WhatsApp en sociale 
media.
Voor later dit jaar kunnen we alvast vertellen dat de nieuwe film van Ruben 
Smit over de Grutto te bewonderen zal zijn in het Buurthuis.

NB de woensdagavond is de zaal beschikbaar voor wekelijkse verhuur. Voor 
informatie mail Wim Niessen via buurthuisleuvenheim@gmail.com

tekening, Matthias Smeets

Live muziek in het buurthuis 

QUESADA

zaterdag 23 april, zaal open 19.30 uur, aanvang 20.00 uur, entree € 4,-
Wereldmuziek uit Cuba, Brazilië, Kaapverdië en Vlaanderen.
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Knutselclub luidt de noodklok!  
                                   een bijdrage van Karin Hafkamp, (tel.0615530361)

Het is al een tijdje stil rond de Knutselclub. Corona gooide roet in het eten. 
Het Buurthuis zat geruime tijd op slot, en dus viel er weinig te knutselen. Gek 
genoeg vond ik het zelf eigenlijk wel lekker om even niks te moeten. Gewoon 
genieten van huis, tuin en genoeg tijd om na te denken. Na 20 jaar vrijwilliger 
bij de Knutselclub vind ik het welletjes. Ik stop ermee. 
Dus blijft er nog maar 1 vrijwilliger over om de club draaiende te houden 
(Janneke Kersten), en dat gaat dus echt niet. Want zonder vrijwilligers is het 
einde Knutselclub. En ik heb het even nagekeken; de Knutselclub bestaat dit 
jaar 50 jaar! Dus denk jij einde van die club, dat mag echt niet gebeuren, laat 
het ons weten! Maar de allerbelangrijkste vraag is natuurlijk, hebben de kin-
deren ons gemist? 
Daar zijn we ook nieuwsgierig naar. Dat gaan we via school inventariseren. 

Voor wie het nog niet weet……wat doet de Knutselclub nou eigenlijk?
De Knutselclub is al 50 jaar een begrip in Leuvenheim. Je bent welkom als je 
op de basisschool zit (groep 3 t/m groep 8) en/of in het dorp woont. 
We knutselen 5x in het voorjaar en 5x in het najaar op dinsdagmiddag (om de 
week) van 15.45 uur tot 16.45 uur in het Buurthuis. Je betaalt per 5 x knutse-
len € 7,50 in één keer en dat is dus maar € 1,50 per knutselmiddag. 
We hebben in het Buurthuis een enorme lange la onder het podium vol met 
heel veel knutselmateriaal. En op de bovenverdieping staan ook nog een paar 
kasten vol met spullen. We hebben een eigen banksaldo, waar we mee kun-
nen inkopen. Verder is de Knutselclub onderdeel van Leuvenheims Belang, die 
ons financieel ondersteunt als dit nodig is. 
We vergaderen 2x per jaar om onderwerpen te bedenken, voorbereidingen 
te verdelen (voorbeelden maken, spullen verzamelen/inkopen), uitnodigin-
gen moeten worden uitgedeeld/rondgebracht. En we begeleiden de kinderen 
die komen knutselen. Dus kom maar op! Waar zijn de creatieve moeders en 
vaders die het stokje over willen nemen? Dit is je kans! 
Wellicht kan er na de zomervakantie weer gestart worden. Desnoods in een 
andere vorm, bijvoorbeeld minder knutselmiddagen. 
Wil je meer weten, schroom dan niet om contact met mij op te nemen.
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Uit de school geklapt  
               een bijdrage van Bert Becker, directeur KC De Rietgors 

Leerlingen helpen padden oversteken
Na een hele natte periode lijkt de lente nu toch echt in aantocht en is het 
‘wake up time’ voor de padden, kikkers en salamanders. Hun ‘wekker’ 
loopt af. Het eerste waar ze zich nu mee gaan bezig houden is de instand-
houding van hun soort. De paring gebeurt altijd in het slootje, plasje, ven-
netje, of meertje waar ze zelf ‘geboren’ zijn. ‘Onze’ amfibieën trekken na 
het ontwaken uit de winterverstarring massaal naar de slootjes aan de 
Leuvenheimsestraat. We noemen dit verschijnsel de paddentrek.
Gedurende de trek moeten ze de Leuvenheimsestraat oversteken. Kikkers en 
salamanders doen dit vrij snel. Padden zijn wat trager in hun bewegingen. 
Bovendien willen deze dieren nog wel eens genieten van het relatief warmere 
asfalt waarop ze dan vaak een poosje blijven zitten. U kunt zich voorstellen 
dat, tijdens een goede ‘treknacht’, één nietsvermoedende passerende auto-
mobilist een enorme ravage kan aanrichten. Zonder onze hulp zouden hon-
derden padden worden ‘geplet’. Vandaar dat wij op de plek waar de trek zich 
concentreert over een afstand van zo'n 250 à 300 meter netten plaatsen en 
emmers in de grond graven. De dieren worden gestuit door het net, zoeken 
een uitweg en vallen in de emmers.
Onder leiding van Ruben Smit zijn vrijdag 11 maart de netten uitgezet en de 
emmers ingegraven. Met ingang van maandag 14 maart zullen, op advies van 
Ruben Smit, de emmers één keer per dag geleegd worden door leerlingen 
en ouders van onze school, te weten 's morgens om ongeveer kwart voor 8. 
Nadat de dieren zijn geteld worden zij de straat over gebracht en kunnen de 
padden ongestoord hun pad vervolgen.

Groep 3-4-5 op bezoek bij biologische boerderij Brummen
Op maandag 28 maart bezochten leerlingen van groep 3-4-5 boerderij 'De 
Meander’. Dit paste heel goed in het huidige Jeelo-project ‘Omgaan met 
natuur’. Juf Chantal vertelde ons van alles over wat daar groeit en hoe com-
post gemaakt wordt. Ook heeft iedereen nog een potje met grond gevuld 
met daarin radijszaadjes. En nu maar wachten tot ze gaan groeien. Met een 
beetje water, zon, warmte en geduld gaat dat vast lukken.
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Eksterrel
Elke Leuvenheimer kent hem: de ekster. Opvallende zwart-witte vogel, ele-
gant bewegend door de bomen en dankzij de lange staart zeer wendbaar. 
Zijn vlucht oogt wat onbeholpen, met die korte vleugels en de lange staart op 
sleeptouw. Met hun praatjes zijn eksters erg aanwezig in onze tuinen. Vooral 
in het voorjaar vallen ze op wanneer ze bezig zijn met het bouwen van hun 
grote nesten in de top van een nog kale boom. Een eksternest heeft een dak 
en oogt daardoor rond. Overal in Leuvenheim zijn ze te zien.

De ekster is in Nederland een talrijke vogel en het gehele jaar aanwezig. 
Dankzij de systematische vogeltellingen van duizenden vrijwilligers over heel 
Nederland, georganiseerd door SOVON, weten we dat de verspreiding van de 
ekster in Nederland is veranderd. Op het platteland is de soort flink afgeno-
men. In 30 jaar is het aantal er gehalveerd, en de ekster bevindt zich daarmee 
in gezelschap van spreeuwen, roeken, ringmussen en al die andere vogelsoor-
ten die het moeilijk hebben voldoende voedsel te vinden in het steeds inten-
siever gebruikte landbouwlandschap. Want hun voedsel bestaat voor 99% 
uit kevers, rupsen, emelten, aardwormen, graan en vruchten (en dus maar 
voor 1% uit vogels of muizen). Tegenover een afname in boerenland staat 
een toename in stedelijke gebieden. Ook in en rond de bebouwde kom van 
Leuvenheim zijn er wel 6-8 paren met een territorium. Maar in de landgoede-
renzone ten westen van ons dorp kom je ze weinig tegen. 

Eksters worden gerekend tot de kraaiachtigen, en net als kauwen, zwarte 
kraaien, raven, gaaien en roeken zijn het slimme dieren met een ingewik-
keld sociaal leven. Je ziet vaak eksterparen op de uitkijk in een boomtop. Veel 
eksterparen verdedigen het hele jaar door een klein territorium ter grootte 

Uitgelicht
In de rubriek “Uitgelicht” vestigt Paul Opdam 
onze aandacht op bijzondere verschijnselen uit het 
rijke landschap in en rond Leuvenheim. Paul woont 
aan de Hoofdstraat en is van beroep landschapsecoloog. 
Tot aan zijn pensionering werkte hij als hoogleraar in Wageningen. 
Hij maakt deel uit van het Landschapsnetwerk Brummen. 
Meer weten over het Brummens landschap? 
Kijk op www.landschapsnetwerkbrummen.nl
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van 6-7 hectare. Territoria variëren in kwaliteit, bijvoorbeeld in de hoeveelheid 
voedsel die de vogels er kunnen vinden. Als je een goed territorium hebt, kun 
je er als paar maar beter het hele jaar blijven zitten. Maar er zijn ook paren 
die in het winterhalfjaar kiezen voor de voordelen van leven in een groep. 

Eksterparen met een topterritorium krijgen last van buren die hun plek pro-
beren te annexeren. Je ziet in deze tijd van het jaar dan ook vaak conflicten 
tussen paren. Echt vechten doen ze weinig, de geluiden en de lichaamstaal 
worden door de eksters prima begrepen. Behalve de territoriale paren zijn er, 
ook in de broedtijd, eksters zonder territorium. Deze leven in groepen met 
een hiërarchische sociale structuur. De topeksters in zo’n groep gaan soms de 
confrontatie aan met een territoriumpaar. Dat kan een hele rel worden. Laatst 
zagen we zo’n rel hier in de hoge lindeboom aan de Metelerkampweg, nabij 
de Hoofdstraat. Uit alle richtingen kwamen paren eksters op de rel af, totdat 
er wel 20 in de boomtop zaten. Het gekrakeel duurde een minuut of tien, 
waarna de groep weer oploste. Een paar weken later was er in de buurt weer 
zo’n rel. Het leek er op dat de infiltratiepogingen zonder succes bleven.

Eksterrelletje in Leuvenheim, 5 maart 2022. Foto Claire Vos 
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Belevenissen op De Maartensplaets 
                                                       een bijdrage van Aline Divendal

Umit is overleden
Op 02 februari 2022 is Umit Açikgöz overleden. Op de kaart staat: "Het 
aardse leven losgelaten, op weg naar het licht". Er is op een indrukwekkende 
wijze afscheid genomen van Umit. Umit heeft, samen met Ria en Tom, 15 
jaar lang, tot november 2016, op De Maartensplaets gewoond. Daarna zijn ze 
verhuisd naar Overkempe. 

Geef me je hand en laat me je knijpen.
Voelen wie je bent.

Liefde was het, liefde is het.
Wat ons bindt.

Bana elini ver, ve tutmama izin ver.
Kim olduğunu hissedeyim.

Bizi birleştiren.
Sevgi ve aşkti.

Sporten met Uniek Sporten 
Uniek Sporten had een leuk aanbod. In plaats van een happening 
in Rhienderoord konden we onder hun begeleiding sporten op De 
Maartensplaets. Dat werd een groot succes. Iedereen verscheen in sporttenue 
en had er zin in. We hebben met ballen overgegooid, met een grote parachu-
te ballen omhoog gehouden en er onderdoor gelopen. Daarna hebben we 
slagbal gespeeld. We hebben met elkaar een fijne sportervaring gehad. 

Loopeenden
De loopeenden gingen steeds verder weg 
van hun verblijf. Tot ze de vijver van buur-
vrouw Lies ontdekten. Het was lekker om 
daarin te zwemmen maar dat is natuurlijk 
niet de bedoeling. Daarom hebben we de 
oude trampoline weggehaald en het gat 
gebruikt om een vijver voor ze te maken. Het 
ziet er nog wat kaal uit maar meerdere keren 
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per dag zitten ze in de vijver. Er staat ook een 
hek om hun heen maar daar trekken ze zich 
niks van aan. Althans, er is 1 eend die keurig 
binnen het hek blijft. Die is wat minder slim 
dan de rest. In dit geval kan de rest een voor-
beeld aan hem nemen. 

Paarden poetsen 
Frits poetsen. Frits is een Shetlander, hij is door 
dochter Yara goed opgevoed. Ruud, die is over-
leden, vond het altijd fijn om Frits te aaien. Het 

was een prachtig gezicht hoe blij hij daarvan werd. Jorieke is ook dol op die-
ren! Samen met Yara heeft ze Frits gepoetst. Zo leert Jorieke om paarden te 
verzorgen, om dit samen te doen is dan wel zo gezellig.

Vrijwilligers
Zonder vrijwilligers lukt het niet om het hele terrein netjes te houden. We zijn 
daarom heel blij dat we een aantal vrijwilligers hebben die helpen met aller-
hande klussen. Zo hebben ze samen met Dennis een enorme houtstapel uit-
gezocht, gezaagd en klaar voor de kachels gemaakt. Dit was een flinke klus! 
Overigens hebben we ook een vrijwilliger die met regelmaat in de tuin te vin-
den is. Patrick geniet van muziek op de maandag. Er wordt voor hem geflo-
ten en gezongen. Hij wordt gebracht en gehaald. Daarnaast komt de vader 
van Patrick om met hem te wandelen. Beide genieten ervan. Het is fijn dat 
het wat warmer is.
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De tuin
De tuin is klaar voor de lente. We kunnen al genieten van snijbiet, sla en krui-
den. De kas staat er al mooi groen bij. Het zaaigoed gaat niet altijd eenvou-
dig. Eerst waren de kippen te actief, toen verdwenen de zaden uit de zaaibak-
jes. Er is een soort schommel gemaakt achterin de kas. Daar staan de bakken 
op. Nu kunnen de dieren er niet bij. Waarschijnlijk zijn het de muizen die met 
uiterste precieze de gezaaide zaden uit de bakjes groeven. Maar, het lijkt erop 
dat we het gaan winnen van deze dieren! 
Dennis komt binnenkort weer op de Maartensplaets wonen. Er wordt voor 
hem een appartement gebouwd. Elke dag komt hij met zijn fototoestel om 
het proces vast te leggen. Het is best spannend maar ook erg leuk om te zien 
hoe de woonruimte ontstaat. 

 

B&B Stories
Over het reilen en zeilen van B&B Lovenem
met liefde geschreven door Vanessa 

De wekker gaat af. Een nieuwe dag is begonnen. Ik kleed mij aan, drink een 
kop koffie en neem onze hond Tommie mee naar buiten. Wij gaan wandelen! 
Via de Wildbaan lopen wij naar de Leuvenheimse Beek en verder naar het pad 
bij de Kievit. Het is daar ‘s ochtends zo stil dat je elk takje hoort kraken. Ik 
stop met lopen. Hoorde ik daar wat? Ik voelde dat er naar ons gekeken werd. 
Drie paar ogen staarde mij aan. Het waren drie prachtige reeën die per onge-
luk op een takje stonden, versteend bleven staan en mij verschrikt aankeken. 
Zij waren op zoek naar eten en hadden niet verwacht dat ik daar zou staan. 
“Het is goed dames”, zei ik. “Ik kom alleen maar even snel voorbij lopen”.

Ik moest zeker snel voorbij lopen want ik moest op tijd thuis zijn. Mijn gas-
ten wilden verrast worden met een lekker ontbijtje: Verse bruine en witte bol-
letjes van de bakker, jus d’orange, kaas, vleeswaren, zoet beleg, yoghurt en 
een eitje. Als gasten wat langer verblijven wissel ik het gekookte eitje af met 
een gevulde omelet met paprika en champignons of een roerei met gebakken 
spek en verse kruiden. Ik ben soms ook op zoek naar leuke alternatieven bij 
het ontbijt. Als jij leuke suggesties hebt, laat het mij weten. 
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Op zoek…
Afgelopen weken heb ik weer een aantal fijne gasten mogen ontvangen 
die allemaal wel op zoek zijn naar iets. Ja, een slaapplek zou je zeggen. 
Natuurlijk klopt dat. Maar waarom zochten zij een slaapplek in het kleine 
Leuvenheim? Zo kwam er laatst een lieve dame uit de grensstreek met België 
naar Leuvenheim voor de speciale bijeenkomst met de harp. Deze gast was 
op zoek naar een nieuwe invulling van haar leven. En laatst kwam er een 
jongedame uit de grote stad naar Leuvenheim voor een verlenging van haar 
retraite. Zij was op zoek naar stilte en bezinning.
Maar veruit de meeste gasten zijn toch op zoek naar avontuur, fun en ont-
spanning. Zij komen voor lange wandelingen op de Veluwe, mooie fietsroutes 
door de natuur en de oude Hanzesteden Zutphen en Doesburg.

Zijn wij eigenlijk niet allemaal ‘op zoek’? Op zoek naar de grote liefde, op 
zoek naar die gave nieuwe baan, op zoek naar dat ene mooie droomhuis of 
op zoek naar… (vul dit zelf maar in). Wat je ook zoekt, ik hoop dat jij het 
deze zomer gaat vinden. En misschien hoef je helemaal niet ver te zoeken en 
vind je het dichtbij huis… in Leuvenheim.

Geboorte

Roy, Anika en Glen van Raaij
Metelerkampweg 20
6974 AT Leuvenheim
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Aangeschoten
Beste Leuvenheimers,

Sinds december 2021 zijn wij (terug) in Leuvenheim, aan de Arnhemsestraat 
157, komen wonen. Tijd om ons even voor te stellen. Wij zijn Erik Timmer, 
ik ben Thea Timmer-Jonkers en wonen met onze zonen Ruben en Ivo en hond 
Olle op het erf waar het ouderlijk huis en voorheen de boerderij stond van 
Henk Jonkers, mijn vader. Ik ben hier opgegroeid en heb tot mijn 22ste in 
Leuvenheim gewoond. Erik is geboren in Cortenoever en na 2 jaar samenwo-
nen in Maarssenbroek was al snel duidelijk dat het “westen” niet de juiste plek 
was. We kochten een huis in Brummen aan de Talmastraat en daar hebben we 
met heel veel plezier bijna 30 jaar gewoond. Daar zijn onze 3 kinderen gebo-
ren. Dochter Marit is net voordat wij naar Leuvenheim zijn gekomen uitgevlogen 
naar Arnhem. Henk is nog steeds woonachtig op het erf. Er is een mantelzorg 
woning geplaatst in de tuin, waardoor hij op zijn eigen vertrouwde plek kan blij-
ven wonen. 

Erik werkt als hardware consultant bij Centric, door corona werkt hij groten-
deels vanuit huis, maar gelukkig heeft hij in het nieuwe huis een mooie werk-
plek kunnen creëren. Ik werk als verzorgende IG bij Verian, thuiszorg in Brummen. 
Ruben en Ivo werken beiden bij restaurant Tante Blanche. Ruben doet dit naast 
zijn studie tot accountant en Ivo heeft de koksopleiding afgerond. 
In onze vrije tijd zijn we te vinden bij de volleybal- en voetbalvereniging in 
Brummen. Verder wandelen wij graag met onze hond Olle en vinden wij het gezel-
lig om met vrienden een wijntje te drinken.
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Al langer waren er plannen voor het ver-
bouwen van het ouderlijk huis. Na verschil-
lende bouw- en verbouw opties hebben we 
besloten het huis volledig nieuw te bou-
wen. Dit is uiteindelijk allemaal vrij vlot 
gelopen. Binnen hebben wij zo goed als 
alles klaar. Aan de tuin hebben we nog 
wel wat werk, dit zullen we de komende 
tijd gaan aanpakken. 
We hopen nog een lange tijd te kunnen 
genieten van ons mooie plekje en zullen 
elkaar vast zien op de dijk of in het dorp.
Groeten,

Erik, Ruben, Ivo en Thea

Uitslag verkiezing gemeenteraad Brummen
                                                         een bijdrage van Janny Bennink

  
16 maart 2022 in ‘t Buurthuis te Leuvenheim stembureau 5 
Nadat vanaf 07.00 uur de noodzakelijke werkzaamheden verricht waren, 
werd het stembureau om 07.30 uur geopend. De zaal was dinsdag al door de 
technische dienst van de gemeente als zodanig ingericht.
Het stembureau bestond uit de volgende personen: Erik Zweers (voorzitter), 
Joost Bloemendaal (plv. voorzitter) en de volgende leden: Janny Bennink, 

Anton Bos, Joop Brouwer, Hennie Jansen, 
Mieke Kluiver, Eefke van Riel en Arie Ton. 
Voorafgaand aan de verkiezingen volgden 
zij online een training bij Icademy. Bij goed 
gevolg ontvingen zij een certificaat. De 
leden werkten in tijd shifts van 4 c.q. 3 uur. 
Regelmatig werden met desinfecterende 
middelen de schermen, tafelbladen, potlo-
den, etc. gereinigd. In Leuvenheim waren 
568 stemgerechtigden waarvan 361 perso-
nen (63,3 %) hun stem uitbrachten. 
Om 21.00 uur werd de stembus geopend 
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en werden de uitgebrachte stem-
men met het computerprogramma 
Stemtel geteld.

De uitslag was als volgt: 
GroenLinks 102
Lokaal Belang 78
VVD 65
CDA 43
Partij van de Arbeid 42
D66 30
Blanco stem 1
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Notulen ALV Leuvenheims Belang 27 september 2021

Aanwezig:
Het bestuur van Leuvenheims Belang,
Mark Donatz,  voorzitter
Ed Visser  penningmeester
Ina Boot,  secretaris (notulist)
Karin Hafkamp,  lid
Dries v.d. Sluijs,  lid
In de zaal waren 19 belangstellenden aanwezig.

1. Opening.
Mark Donatz opent om klokslag 20.00 uur de vergadering en heet allen wel-
kom.

2. Mededelingen:
Afzeggingen van: Lies Harleman, Mame Douma. 
Aan de agenda wordt punt 12b. toegevoegd mededelingen vanuit De 
Rietgors.

3. Ingekomen en verzonden stukken.
Er zijn geen ingekomen en verzonden stukken.

4. Ontbreekt op de agenda.

5. Notulen ALV 2020.
Geen opmerkingen

6. Secretarieel verslag 2020.
Helaas heeft corona veel invloed gehad op de onze activiteiten. Veel overleg is 
uitgesteld of digitaal en ook veel activiteiten die in het vat zaten konden geen 
doorgang vinden. 

7. Financieel verslag 2020 en begroting 2021.
Het financieel verslag 2020 en de begroting 2021 van zowel de dorpsver-
eniging als de dorpsraad Leuvenheims Belang, worden door Ed Visser, pen-
ningmeester besproken en waar nodig verder toegelicht. In verband met de 
kosten zijn de rekeningen van de dorpsvereniging en de dorpsraad samenge-
voegd.
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8. Verslag kascommissie.
Ed Visser geeft aan dat de kascommissie geen onrechtmatigheden heeft 
geconstateerd. Zowel Merijn Smeets als Yolanda Janssen is aanwezig. 
Decharge wordt verleend.

9.Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2021.
Voor het komend boekjaar 2021 bestaat de kascommissie uit: Yolanda 
Janssen en Wim Niessen.  Willem Regelink is reserve.

10. Ontbreekt op de agenda.

11. Mededelingen vanuit de gemeente.
Cathy Sjerps (wijkwethouder) geeft aan dat verkeer in Leuvenheim de aan-
dacht heeft, zeker na het ongeluk met grote schade aan de woning van 
familie Baarslag. Leuvenheims Belang en de bewonersgroepen hebben steun 
gevraagd bij de wethouder, wijkambtenaar en de politiek om zich in te zet-
ten voor oplossingen vanuit de provincie ten aanzien van het ‘spookrijden’ 
op de fietspaden en maatregelen t.b.v. snelheidsvermindering van het verkeer 
vanuit Dieren. Statenlid Hans van Ark (CDA) heeft Leuvenheim bezocht en 
gesprek gevoerd met de gedupeerde familie Baarslag, de bewonersgroepen 
en het Leuvenheims Belang en heeft het opnieuw bekijken van de voorgestel-
de maatregelen door de provincie ook op de politieke agenda van de provin-
cie gezet. De maatregelen worden opnieuw bekeken en nieuwe voorstellen/
onderzoek vanuit de provincie worden eind oktober verwacht. 
Hans de Geest: Het proces om de snelheid van 50km naar 30 km op de 
Spankerenseweg tussen fam. Van Dam en de school te verlagen heeft weer 
de nodige vertraging opgelopen. De aanvraag is gebundeld met verlaging van 
de snelheid Arnhemsestraat/ Zutphensestraat in Brummen. Hiertegen is een 
bezwaar aangetekend, het beroep is nu van tafel en de planning is dat de 
communicatie naar bewoners en het plaatsen van de borden nog dit najaar 
zal plaats vinden. 
Wonen. Vanuit de gemeente geen specifieke mededelingen. 
Mark Donatz geeft aan dat LB betrokken is geweest bij de plannen Oudeweg/
Arnhemsestraat, maar dat deze geen doorgang vinden. LB heeft via de 
Schans een enquête gehouden omtrent woonwensen in Leuvenheim. Er was 
veel respons en er zijn veel ideeën. Begin oktober is er een overleg tussen LB 
en de betreffende wethouder. 
Merijn Smeets geeft aan dat er sprake is van woningbouwplannen aan de 
Spankerenseweg als contingent van Reuversweerd. 
Misschien is het weiland langs de Metelerkamp een geschikte plaats? En er 
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zijn plannen voor meerdere woningen voor de boerderij van Bannink met 
behoud van het agrarische karakter.

12a. Mededelingen vanuit de SWB.
Geen mededelingen, Hennita Benjamins is niet aanwezig. 

12b. Mededelingen vanuit KC De Rietgors.
Bert Becker (directeur) geeft aan dat hij in januari 2014 is begonnen bij De 
Rietgors met de opdracht om de school open te houden. Destijds waren er 
32 leerlingen. De school is overgestapt naar Jeelo-onderwijs, waarbij samen-
werken en samen leren in projecten van 6 weken centraal staat. Bert legt uit 
wat dat inhoudt. Het aantal leerlingen is sindsdien gestaag gegroeid tot 45 en 
zal mede door het sluiten van De Expeditie 24 in Brummen aan het eind van 
2021 60 leerlingen bedragen. 

13. Bestuursverkiezing.
Aftredend en herkiesbaar zijn: Ina Boot en Ed Visser. Beiden blijven. Aftredend 
en niet herkiesbaar is Dries van der Sluijs. Mark Donatz bedankt Dries als 
bestuurslid en overhandigt hem een bos bloemen. Dries heeft voor de zomer 
zijn functie al neergelegd en Egbert van Gessel is bereid gevonden om zijn 
taken over te nemen als interim lid. Tijdens de vergadering wordt Egbert offi-
cieel geïnstalleerd. Leuvenheims Belang is in gesprek met een kandidate voor 
de vervanging van Nicole Regelink, die vorig jaar aftredend was.

14. Ontbreekt op de agenda

15. Rondvraag.
Lies Joosten vraagt hoe het staat met de vraag om vuilnisbakken bij de bank-
jes op de dijk. Er is toestemming van het Waterschap. De bakken mogen 
geplaatst en Marijn Singer mag het afval uit de bakken inleveren bij de 
gemeente.
Nicole Regelink vraagt hoe het zit met de bereikbaarheid van de mobiele tele-
fonie. Door de vragen van LB, heeft in december 2020 een overleg plaats 
gehad tussen de gemeente en de providers. De verwachting is dat bij instal-
latie van de 700Mhz band (uiterlijk juli 2022), het probleem in Leuvenheim is 
verholpen. Zo niet, dan moet er opnieuw een uitgebreidere enquête gehou-
den worden en de zaak wordt dan opnieuw bekeken. 
John Bennink deelt mede dat er weinig passagiers gebruik maken van de 
Buurtbus. Deze gaat 6 dagen per week van Leuvenheim via Brummen naar 
Zutphen. Aangeraden wordt om een stukje in de Schans hieraan te wijden.
En hij meldt dat het bankje van de loopgroep Leuvenheim aan de beek vernield 
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was door vandalen en inmiddels vervangen door een gloednieuw bankje.Bert 
Hafkamp bedankt het Leuvenheims Belang voor de prettige samenwerking.

16. Sluiting v.d. vergadering.
Mark Donatz bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 21.15 uur.
Na een korte pauze geeft Heidi Nusselder een verhelderend betoog over wat 
het Geheugensteunpunt is en doet.

Jaarverslag secretariaat Leuvenheims Belang 2021

Dit jaarverslag is een overzicht van de activiteiten van zowel de vereniging 
Leuvenheims Belang (LB) als van de dorpsraad Leuvenheim. In 2021 is het 
bestuur 4x in vergadering bijeen geweest, waarvan één keer samen met de 
gemeente; dit i.v.m. corona maatregelen.. Verder hebben wij een aantal keer 
online overleg gehad met de wijk/dorpsraden van de gemeente Brummen. 
De Algemene Leden Vergadering (ALV) was verplaatst naar 27 september. Ina 
Boot en Ed Visser waren aftredend en herkiesbaar. Zij blijven, Dries van der 
Sluijs was aftredend en niet herkiesbaar. Egbert van Gessel heeft zijn taken 
overgenomen. We zijn nog in gesprek met een kandidate ter vervanging van 
Nicole Regelink. 

De taken binnen het bestuur:
Mark Donatz                    Voorzitter
Ina Boot                           Secretaris
Ed Visser                 Penningmeester
Karin Hafkamp                 Lid
Jaap Wijgman                   Lid
Dries v.d. Sluijs/Egbert van Gessel Lid

De kascommissie:
De kascommissie bestaat voor het boekjaar 2021 uit Yolanda Janssen en Wim 
Niessen en als reserve Willem Regelink. 

Een overzicht van de activiteiten en/of onze aanwezigheid:

Januari:
Geen nieuwjaarsreceptie 
14 januari digitale bijeenkomst van het zuidelijk deel van de Cleantechregio.
Hierbij werd vooral ingegaan op de inhoud van het concept RES (Regionale 
Endergie Strategie) en hoe het proces verloopt naar RES 1.0.
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Februari:
2 februari digitale bijeenkomst over het lokale zon- en windbeleid in de gemeente 
Brummen.
18 februari digitale bijeenkomst van de gezamenlijke wijk- en dorpsraden.
Vragenlijst van de gemeente Brummen over de woonzorgvisie ingevuld.
Maart:
19 maart digitale bijeenkomst wijk van de toekomst en warmte oplossingen.
Dries van der Sluijs heeft aangegeven dat hij eind van dit bestuursjaar wil aftre-
den. We hebben Egbert van Gessel bereid gevonden om zijn taken over te nemen. 
Egbert draait vanaf maart 2021 mee. Dries blijft tot de zomervakantie.
Egbert van Gessel en Ed Visser nemen zitting in de klankbordgroep afwegingskader 
zonne- en windparken gemeente Brummen.
April:
6 april voor het eerst sinds lange tijd een digitale bestuursvergadering.
Het bijenlint Leuvenheim stopt met de akkerbloemen en zonnebloemen langs de 
Spankerenseweg en het spoor. LB besluit om een rij zonnebloemen te financieren 
ter verfraaiing van ons dorp.
Mei:
3 mei bijeenkomst uitnodigingskader windmolens en zonneparken gemeente 
Brummen. 
17 mei digitale presentatie van voornoemd onderwerp.
25 mei informatieavond met betrekking tot transitievisie warmte.
27 mei hebben we de zienswijze RES 1.0 ingediend en we hebben een reactie 
gegeven op het concept woonzorgvisie. Naar aanleiding daarvan wordt een enquê-
te wonen in de Schans geplaatst.
31 mei bestuursvergadering en nu eens niet digitaal, maar gewoon bij één van de 
leden thuis.
Juni:
Controle kascommissie vindt plaats.
Juli:
1 juli brief naar de gemeente Brummen n.a.v. de enquête woningbouw in 
Leuvenheim. 
2 juli indienen zienswijze Uitvoeringskader windmolens en zonnevelden gemeente 
Brummen. 
6 juli overleg met de provincie over de renovatie van de N348. 
20 juli deelname bestuurskrachtonderzoek gemeente Brummen. 
29 juli brief naar de provincie inzake onderhoud N348.
Augustus:
1-2 augustus ongeluk Arnhemsestraat, auto in woning van de familie Baarslag. 
Contact met de gemeente en de provincie.
Bericht van de wijkambtenaar dat voorgenomen bezuiniging op de wijkraden uit de 
conceptbegroting voor 2022 is gehaald. Definitieve besluitvorming op 28 oktober. 
27 augustus nog een brief naar de provincie betreffende onderhoud N348 naar 
aanleiding van het ongeval. 
28 augustus gezellig begin van het bestuursjaar bij De Luchte. 
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September:
7 september jaarlijks overleg van de centrale begeleidingsgroep verkeersveiligheid. 
8 september bestuursvergadering.
10 september buitenbios voor de vijfde keer; goede opkomst en gelukkig was het 
droog.
14 september ALV Buurthuis. 
20 september overleg ontwikkelingen N348 met bewoners en fractievoorzitter 
CDA, Dity Zuidwijk en gedeputeerde van de provincie CDA Hans van Ark.
27 september ALV Leuvenheims Belang, met na afloop een presentatie over het 
geheugensteunpunt. 
Oktober:
Rabobank-actie clubsupport: geld bestemd voor een (lustrum)feest.
4 oktober overleg met de wethouder en ambtenaar over woonwensen in 
Leuvenheim.
November:
9 november bestuursvergadering met wijkwethouder en wijkambtenaar. Fracties 
afwezig. 
15 november fietstocht bezoek Leuvenheim door wijkwethouder afgeblazen van-
wege de vele besmettingen op De Rietgors.
December:
6 december digitaal overleg gezamenlijke wijk- en dorpsraden.
9 december brief naar de gemeente hiaat mobiele netwerk. 
Kerstfeest bij De Rietgors gaat niet door i.v.m. coronamaatregelen.
Knutselclub:
Van de vaste vrijwilligers zijn er in 2021 helaas nog maar twee over, Karin Hafkamp 
en Janneke Kersten. Er werd helaas geen enkele keer geknutseld in het Buurthuis. 
De Knutselclub is voor alle schoolgaande kinderen uit Leuvenheim, of die in 
Leuvenheim op school zitten. Op dinsdagmiddag van 15.45 tot 16.45 uur. De pre-
cieze data worden ruim van tevoren in de Schans bekend gemaakt.
Leden:
Nieuwe leden worden verwelkomd met een bloemetje en een stapel Schansen. Dit 
laatste als een soort inburgering. Borelingen mogen als de ouders daar prijs op stel-
len met hun geboortekaartje in de Schans.
Van Schans tot Wildbaan:
Het bekende blauwe boekje waarin alle Leuvenheimse aangelegenheden staan, 
evenals nieuws van de school, de verenigingen en wat men verder nog kwijt wil. 
Personalia als geboortes, huwelijken, jubilea en een in memoriam zijn voorbehou-
den aan leden van Leuvenheims Belang. Alle inwoners van Leuvenheim en leden 
buiten Leuvenheim ontvangen de Schans. 
Het corrigeerwerk wordt gedaan door Manon Beekhuijzen. De bezorging in weer 
en wind door Ina Ellens, Nanda Beijerbacht en Johan Wassink.
Redactie is in handen van Lies Harleman.
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